

**Super Travels Pte Ltd** 133 New Bridge Road, #02-57/58 ,#03-01/02 Chinatown Point, Singapore 059413

Call us: 63923392 / 63923688. Email: gen@super-travels.com



TravelWithSuper



@travelwithsuper #TravelWithSuper



#### Osaka

- . Osakajo Park
- . Shinsaibash
- . Doton dori

#### Kobe

- . Harbor Land
- . Sake Brewery

#### **Kyoto**

- . Arashiyama Bamboo Groves
- . Kinkakuji

#### Nara

- . Nara Deer Park
- . Todaiji Temple

#### Shizuoka

. Gotemba factory outlet

# Mt.Fuji:

- . Oshino Hakkai
- . Mt.Fuji -5TH Station
- . Fruit picking

### Hakone

. Lake Ashi cruise ride

# Tokyo:

- . Asakusa Temple
- . Nakamise Dori
- . Sky Tree
- Tokyo Disneyland/Disneysea



- Osaka: Agora Regency Hotel or Similar
- Nagoya: Sun Route Plaza hotel or Similar
- Onsen:Koryu hotel or Similar
- Tokyo: Shinagawa Prince Hotel orSimilar
- Narita: Gateway hotel airport or similar



Day 1: Singapore → Osaka

(MOB)

Tonight, assemble at Singapore Changi Airport for your flight to Japan for a pleasant & memorable journey.

# Day 2: Osaka

(D)

Upon arrival, start our fantastic journey
Optional 1:Osakajo Park (Not including Osaka
Castle Tower Ticket). Kobe City tour, Harbor
Land and Sake Brewery. Thereafter, proceed to
largest shopping street in Osaka – Shinsaibashi.
You will get a free and leisure timing to
Dotonbori and try Osaka local delights.

Optional 2: Universal Studio Japan (Add JPY 8500(+) per pax for one day passport ticket

Day 3:Osaka-Kyoto-Nara-Nagoya (B/L/D)
After breakfast, proceed to Kinkakuji, an impressive structure built overlooking a large pond, and is the only building left of Yoshimitsu's former retirement complex. Next, head to Arashiyama, where we will walk among the Bamboo Groves. The groves are particularly attractive when there is a light wind and the tall bamboo stalks sway gently back and forth. Afterwards, visit Nara Deer Park as well as Todaiji Temple. There is a lot of deer in this park and you can take a picture with its surroundings.

# Day 4: Nagoya - Mt.Fuji (B/L/D)

After breakfast, go to **Gotemba factory outlet.** There are more than 200 different famous branded shops here and their discount ranges from 30-70%. Next, you will visit **Oshino Hakkai,** one of the famous village near by Mt.Fuji. Next, proceed to **Mount Fuji** ascend up to fifthlevel(If weather not permitted, you will change to Mt.Fuji Museum). At night, check-in around Mt.Fuji area of Hot-Spring Resort.

#### DAY5: Mt.Fuji - Tokyo

(B/L

After breakfast, you shall proceed to lake ashi to take the **cruise ride** and enjoy the beautiful view of Mt Fuji. Next you'll experience **Fruit picking.** After proceed to **Asakusa temple**, oldest temple in Tokyo. Next, go to **Nakamise Dori** for shopping.

At the same time, we shall make a photo stop in view of the famous Tokyo landmark, the **Sky Tree**, where photographs can be captured at an awesome angle.

Day 6: Tokyo DisneyLand or Disneysea (B)
Today, start the journey at Tokyo Disneyland
or Disneysea (Choose one only). Tokyo
Disneyland located in Urayasu, Chiba, Japan,
near Tokyo. It was the first Disney Park to be
built outside of the United States and was
opened on April 15, 1983. (\*If you are not
interested in visiting Disneyland, You will have
a choice of Free & Easy in Tokyo Bay / Odaiba
Area as well.)

# Day 7: Tokyo

(B)

Today is your free and easy day at Tokyo or Osaka (Subject to the Airline Schedule\*)

(\*In the event that the flight to Japan arrives during late afternoon / evening hours, the itinerary becomes a 7 day tour and your return to Singapore will be scheduled for this day instead).

# Day 8: Tokyo→Singapore

(B)

Bid farewell to beautiful and heartwarming Honshu Japan today as you will be transferred to airport for your maiden flight back to Sunny Singapore.



REMARKS :

\*Purchase of travel insurance is strongly recommended.
\*All itineraries are subject to changes (due to Flight
Schedules, Land and Sea Transport, COVID-19 restrictions
and other causes of an unpredictable nature) and final
confirmation from our overseas land operators. We, as a
Travel Agent cannot be held responsible for any changes
being made to the itineraries due to any but not limiting to
the above-mentioned factors.



# 行程要点

# 大阪

- . 大阪城公园
- . 心斋桥自由购物
- . 道顿街

# 神户

- . 临海广场
- . 酿酒厂

# 京都

- . 岚山竹林
- . 金阁寺

# 奈良

- . 神鹿公园
- . 东大寺

# 静冈县

. 御殿场工厂直销中心

#### 富士山

- . 忍野八海
- . 富士山五合目
- . 水果采摘

# 箱根

. 芦之湖乘坐游船

# 东京

- . 雷门浅草寺
- . 浅草仲大街
- . 东京新地标-天空之树
- 迪斯尼乐园或海洋公园 (含全天入门票)



# 第二天 : 大阪

(晚餐)

抵达后,由专业的导游接待各位贵宾开始这 期待已久的旅程。

选择1:前往大阪著名的大阪城公园(不含登天守阁),神户城市游,临海广场,酿酒厂.接着前往大阪府最热闹的购物区-心斋桥自由购物,琳琅满目各式新潮的物品,之后前往道顿街品尝让日本人难以忘怀的大阪风味美食。

选择二:环球影城(不含约 8500 (+) 日元每位 的一日入门票)

# 第三天: 大阪-京都-奈良-名古屋

(早/午/晚餐)

早餐后,您将前往**金阁寺**,日本京都北部的一座禅寺。它以其顶部两层完全覆盖金箔。而名! **岚山**是京都西北的著名景区,平安贵时代是王朝贵族宅邸的聚集地。作为赏樱赏枫的圣地,岚山每到春秋两季吸引了大量游人,而风光秀美的**搓峨野竹林**也流露着京都独特的歌味.接下来,你将前往奈良,游览神鹿公园和东大寺。成群的神鹿围绕你置身,你还能有机会亲近它们照相呢!

第四天:名古屋 - 富士山 (早/午/晚餐) 早餐后,您将前往静冈县御殿场工厂直销中心,拥有超过200家世界名牌的专店于此,常年举行优惠,折扣30%-70%。续程前往忍野八海,位于富士山下的小村落,它的泉水的景色有如中国九寨沟的美称。下午,你将登上富士山五合目瞭望整个县区的风景(如果天气不允许或封山,行程将改去富士资料馆)。晚上,你将驱车前往富士山附近传统温泉酒店区域入宿 第五天: 富士山 - 东京 (早/午餐) 早餐后,前往箱根芦之湖乘坐游船,芦之湖 是神奈川县内面积最大的湖泊。芦之湖背倚 着富士山。湖山相映,不同的季节有不同的 景致和情趣,是远望富士山的名所。之后能 接水果园体验亲手采摘水果的乐趣.续程您将 游览雷门浅草寺,此寺有百年以上的历史。 接着游览浅草仲大街,在此售卖许许多多的 纪念品,道地小吃等,同时我们 可以劲情拍 昭。

### 第七天:自由行 (早餐)

购物是旅行的最大乐趣之一, 今天您有全天 的时间自由活动

(东京或大阪, 以最后航班确认为准\*)

\* (如果抵达日本的航班时间为傍晚/晚上, 行程将变更为7天游,您的返程航班将安排 在这一天。)

# 第八天: 东京 →新加坡 (早餐)

早餐后,您将驱车前往机场,带着与超级旅游共享美好的点滴,回返新加坡。

#### 各注

- 1. 在公司无法预测和控制的情况下,行程可能 更改
- 2. 行程顺序,餐食和酒店均以最终确认为准。
- 3. 全程中文讲解
- 4. 本公司强烈建议阁下购买个人旅游保险

